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ZAPISNIK 
s Konstituirajućeg sastanka Upravnog odbora (UO)  Hrvatskog društva za medicinsku mikorbiologiju i 
parazitologiju (HDMMP) 

 
 

 Konstituirajući sastanak članova Upravnog odbora  HDMMP održan je 30. svibnja 2012. u prostorijama 
Zavoda za kliničku mikrobiologiju Klinike za infektivne bolesti „Dr Fran Mihaljević“ u Zagrebu. Sastanku su 
nazočili Abram Maja, Budimir Ana, Bukovski Suzana, ðaković-Rode Oktavija, Lukić Grlić Amarela, Matica 
Biserka,  Sušić Edita, Tambić Andrašević Arjana, Tićac Brigita, Vuković Dubravka. Izostanak su ispričali Katalinić-
Jankovič Vera, Mlinarić-Galinović Gordana, Mlinarić-Missoni Emilija, Sviben Mario i Jasenka Škrlin.  
 Novoizabrana predsjednica Društva Arjana Tambić Andrašević otvorila je sastanak, utvrdila broj 
prisutnih članova (10/15)  i  pročitala predloženi Dnevni red  sa 7 točaka (u privitku). 
Ad. 1.   Zapisnik s Izborne skupštine Društva jednoglasno je usvojen uz komentar da nije adekvatna 

regionalna zastupljenost meñu članovima UO (slabo zastupljeni: Split, sjeverna Hrvatska, Istra).  
Ad. 2  Predložene su članice:  za drugu dopredsjednicu – Vera Katalinić-Jankovič, za tajnicu Suzana 

Bukovski, a za rizničarku Biserka Matica i jednoglasno su  izabrane.  
Ad. 3.  HDMMP u  UEMS-u  predstavljati će predsjednica Arjana Tambić Andrašević i Maja Abram. 
Ad.4. Rad Društva temelji se na Pravilniku o radu stručnog društva, ožujak, 2005 i Statutu HLZ. Za 

sve promjene koje se trebaju iili žele provesti mora se dobiti odobrenje HLZ.  Zaključeno je da 
će se skupštini Društva predložiti promjena imena Društva iz HDMMP u Hrvatsko društvo za 
kliničku mikrobiologiju (HDKM). Sljedeći sastanak Skupštine predviña se za proljeće 2013. 
godine. 

  Društvo će biti otvoreno i za članove iz drugih srodnih struka. Potrebno je provjeriti u HLZ mogu 
li oni biti samo pridruženi ili i redovni članovi. 
Sjedište Društva je: Klinika za infektivne bolesti, Mirogojska 8, 10000 Zagreb 
 

Ad. 5.  Rezimiranje aktivnosti Društva: 
a. Potrebno je napraviti elektronsku bazu podataka o svim članovima Društva s detaljnim 

podatcima (adresa, e-mail adresa, telefon, šifra liječnika i sl.). Sazivi sastanaka i skupštine, 
kao i dostavljanje zapisnika  provodit će se elektronskim putem.  

b. Treba napraviti uvid u sve ogranke i sekcije Društva i važeći popis članova sekcija. Prema 
saznanju članova UO u okviru Društva djeluju: Sekcija Jadran (sjedište u Rijeci), Sekcija za 
bolničke infekcije (sjedište KBC Rebro) i Sekcija mladih (voditi računa o pravilu tko može 
biti član ove sekcije). Dogovoreno je da se od sekcija zatraže godišnja izvješća koja su 
potrebna za redovito godišnje izvješče Društva (regulirati pravilnikom). O radu Društva i 
sekcija će se izvještavati na Skupštini.  

c. Dosadašnju dokumentaciju vjerojatno ima prof. Kalinić i prof. Plečko. Treba dogovoriti 
primopredaju dokumentacije Društva. 

d. Treba utvrditi koja povjerenstva i radne grupe postoje i koje bi bilo potrebno formirati. 
e. Ako u dokumentaciji Društva već ne postoji, potrebno je napraviti popis svih Referentnih 

centara (RC) u čijem radu sudjeluju mikrobiolozi. Članovi našeg Društva voditelji su 4 
referentna centra: RC za bolničke infekcije (KBC Zagreb), RC za praćenje rezistencije na 
antibiotike (Klinika za infektivne bolesti), RC za gljive (HZZJZ), RC za virološku dijagnostiku 
infekcija dišnog i probavnog sustava (HZZJZ). RC za HIV, RC za hepatitis i RC za putičku i 
tropsku medicinu u svojem sastavu takoñer uključuju mikrobiologe. 

Ad. 6.  Plan rada Drušva  temeljit će se na prijedlogu plana rada nove predsjednice Arjane Tambić 
Andrašević.  



Posebno bi se naglasak stavljao na jačanje konzilijarne uloge mikrobiologa. O načinu kako bi se 
to trebalo provoditi raspravljat će se meñu članovima Društva. U mnogim bolničkim sredinama 
mikrobiolog je uključen u konzilijarni rad na jedinicama intenzivnog liječenja i visoko rizičnim 
odjelima. To, meñutim, previše ovisi o individualnom angažmanu pojedinca, a premalo o čvrstim 
pravilima struke.  
Društvo će se i nadalje, angažirati u izradi smjernica za dijagnostiku i liječenje zaraznih bolesti i 
zalagati za osnivanje timova za rukovoñenje antimikrobnom terapijom. Društvo će se zalagati 
za unaprijeñivanje edukacije (pred i postdiplomske), te u traženju mogućnosti sudjelovanja u 
meñunarodnim projektima. 
Sastanci Društva održavali bi se 2 puta godišnje. Tematika bi bila analiza algoritama 
(dijagnostičkih i terapeutskih) po organskim sustavima. Sastanci Društva bi se održavali u 
pravilu u Zagrebu, ali organizaciju sastanka bi preuzimale pojedine regije. Svaka regija će 
odabrati područje koje bi željela prezentirati. Za sada se predlaže 7 tema: 
I Infekcije respiratornog sustava 
II Infekcije urinarnog sustava 
III Infekcije genitalnog sustava –STD 
IV Infekcije gastrointestinalnog sustava 
V Infekcije krvožilnog sustava i endokarditisi 
VI Infekcije središnjeg živčanog sustava 
VII Infekcije rana (koža, meka tkiva ) i kosti 
Prvi stručni sastanak Društva predviña se za jesen 2012. godine, a drugi za proljeće 2013. 
godine. 
U organizaciji sastanka  Društvo bi se podijelilo na 5 regija: 
I Sjever – Čakovec, Varaždin, Koprivnica 
II Istok – Osijek, Požega, Pakrac 
III Zapad – Rijeka, Pula 
IV Jug – Zadar, Šibenik, Split, Dubrovnik 
V  Zagreb 
Članovi UO su se obvezali u svojim regijama potaknuti diskusiju o temi i terminu te do 15. rujna 
izabrati temu i datum sastanka u njihovoj organizaciji. Predložena struktura sastanka: 13.00 – 
17.00 (uz pauzu) / tekući poslovi Društva (30 min); uvod u temu; algoritmi dijagnostike, terapije 
.... 
 

Ad.7.  Razno 
Dogovoreno je da se u UO kooptiraju člnanovi iz gradova s velikim mikrobiološkim službama 
koje nisu zastupljene kako bi se lakše izmjenjivale informacije i usaglašavale odluke. 
Jednoglasno je odlučeno da će se izabrati članovi prema rang listi glasova delagata koje su 
dobili na Izbornoj Skupštini. U UO su kooptirani Mirna Ladavac iz Pule (15/37), Iva Košćak iz 
Varaždina (15/37) i Ivana Gojić iz Splita (12/37). 
Društvo sudjeluje ove godine u organizaciji internacionalnih kongresa na kojima bi bilo važno 
sudjelovati: IFIC u listopadu u Zagrebu i SEEC u studenom u Dubrovniku.  Slijedeće godine 
2013 u travnju priprema se Simpozij o bolničkim infekcijama. 
Na poziv Infektološkog društva razmišlja se da se slijedeći kongres održi zajedno s 
infektolozima. Tada bi se moaro usaglasiti termin - naš kongres se održava svake 3 godine i 
trebao bi se održati 2014., a infektološki već kasni, trebao se održati 2012. Predviñen je 
zajednički termin u listopadu 2013.  
UO se jednoglasno složio s prijedlogom predsjednice da se na IFIC-u  oda priznanje za 
sveukupni rad prof Kalenić.  
  
Tajnica Društva:    Predsjednica Društva: 
 
Suzana Bukovski    Arjana Tambić andrašević    
 


